
 

   

Kungälv 2023-06-08 

 

Motion från Utvecklingspartiet för en lugnare atmosfär i skolmatsalen 

 

Vi, Utvecklingspartiet, följer upp våra idéer från årets budgetförslag och föreslår att Kungälvs kommun 

ska återinföra subventionerade måltider för lärarna och skolpersonalen när de äter med eleverna i 

skolmatsalen. 

Det har med all tydlighet framkommit sedan en längre tid att skolmatsalen är en otrygg och alltför 

stökig plats och vi tycker att vi som kommun bör ta varje möjlighet till att förändra detta. 

En snabb åtgärd för att råda bot på stökigheten är att blanda in många vuxna runt matborden. Även 

om detta inte är en åtgärd som krävs i alla kommunens skolor så är det utöver att skapa en lugnare 

miljö, en rättvisefråga, och alla lärare och övrig skolpersonal bör få samma chans till subventionerad 

lunch. 

Utvecklingspartiet vill att: förvaltningen gör en beräkning av kostnaden, och självklart kommer det att 

kosta. Men den pengen måste det få vara värt om vi kan skapa en bättre miljö i skolornas matsalar. 

 

För Utvecklingspartiet, 

Helén Sandström                                                                                                                                                

Ordförande och vice gruppledare 

 


